
Peren in de koelcel in afwachting van betere prijzen
Fruittelers zijn maandag gestart met de pluk van conference-peren maar op de veilingen is de verkoop van de aangevoerde peren
diezelfde dag nog gestaakt vanwege teleurstellend lage prijzen. Boerenbondvoorzitter Piet Vanthemsche meldde dat maandagavond in
primeur aan VRT, en het spijtige nieuws wordt ’s anderendaags bevestigd en breed uitgesmeerd in Het Belang van Limburg. Terwijl de
eerste conference-peren normaal de deur uitgaan voor primeurprijzen tussen 1 en 1,1 euro stokten de veilingklokken maandag op 40, 45
of 50 eurocent per kilo.
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Fruittelers zijn maandag gestart met de pluk van conference-peren maar op de veilingen is de verkoop van de aangevoerde peren diezelfde dag nog
gestaakt vanwege teleurstellend lage prijzen. Boerenbondvoorzitter Piet Vanthemsche meldde dat maandagavond in primeur aan VRT, en het spijtige
nieuws wordt ’s anderendaags bevestigd en breed uitgesmeerd in Het Belang van Limburg. Terwijl de eerste conference-peren normaal de deur uitgaan
voor primeurprijzen tussen 1 en 1,1 euro stokten de veilingklokken maandag op 40, 45 of 50 eurocent per kilo.
Maandag werden de eerste peren geveild maar de aangeboden prijs was zo laag dat de veilingen de verkoop hebben stilgelegd. Tachtig procent van de
aangevoerde peren op de Belgische Fruitveiling werd om die reden niet verkocht. Bij BFV werd voor de duurste peren 50 cent per kilo betaald, minder
dan de helft van de prijs bij de start van een normaal seizoen. Bij Veiling Haspengouw en Bel'Orta was dat 40 à 45 cent, maar ze hebben hun peren niet
aan die prijs laten gaan.
De fruitveilingen raden telers aan om hun peren in koelcellen te bewaren tot er betere tijden en prijzen aanbreken. Fruittelers gaan voorlopig gewoon
door met plukken want ze weten nog niet precies hoeveel compensatie ze van Europa krijgen voor boomgaarden die niet geoogst worden. Vlaams
minister van Landbouw Joke Schauvliege heeft beloofd om dat zo snel mogelijk te laten uitklaren door experten van de sector en de
landbouwadministratie. Filip Lowette, directeur van de Belgische Fruitveiling, geeft telers nu alvast het advies om alleen de beste peren te plukken.
Ook Boerenbond raadt haar leden aan om exemplaren van mindere kwaliteit aan de boom te laten hangen.
Wat de huidige crisis voor de fruittelers des te pijnlijker maakt, is dat ze afstevenden op een mooie oogst. Dat was meer dan welkom geweest om de
financiële reserves weer aan te vullen want de sector bleef de laatste jaren niet gespaard van tegenslag. Denk maar aan de pukkelpopstorm, nog maar
van 2011 geleden, die op heel wat fruitteeltbedrijven ganse plantages vernietigde. Luc Vanoirbeek, adviseur tuinbouw bij Boerenbond, bevestigt in De
Standaard dat de vooruitzichten tot voor kort goed waren. “In de meeste buurlanden liggen de productieramingen voor peren relatief laag, wat voor
onze telers goede prijzen en een goede verkoop zou kunnen betekenen. Maar de Russische boycot heeft dat verhaal om zeep geholpen.”
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